

香港特區政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的廣東省醫療檢測機構

COVID-19 nucleic acid testing institutions in Guangdong that are recognised by the Hong Kong SAR Government

檢測機構名稱	檢測機構名稱 (英文)	地址
南方醫科大學南方醫院	Nanfang Hospital Southern Medical University	廣東省廣州市白雲區廣州大道北 1838 號
廣州中醫藥大學第一附屬醫院	The First Affiliated Hospital of Guangzhou University of Chinese Medicine	廣東省廣州市白雲區白雲機場路 16 號
廣州市第一人民醫院	Guangzhou First People's Hospital	廣東省廣州市越秀區盤福路 1 號
廣州市番禺區中心醫院	Guangzhou Panyu Central Hospital	廣東省廣州市番禺區橋南街道福愉東路 8 號
廣州市婦女兒童醫療中心*	Guangzhou Women And Children's Medical Center*	廣東省廣州市天河區珠江新城金穗路 9 號
廣東省人民醫院	Guangdong Provincial People's Hospital	廣東省廣州市中山二路 106 號
香港大學深圳醫院	Shenzhen Hospital of University of Hong Kong	廣東省深圳市福田區海園一路 1 號
深圳市人民醫院	Shenzhen People's Hospital	廣東省深圳市羅湖區東門北路 1017 號
深圳市第二人民醫院	Shenzhen Second People's Hospital	廣東省深圳市福田區筲崗西路 3002 號
深圳市第三人民醫院	The Third People's Hospital of Shenzhen	廣東省深圳市龍崗區布瀾路 29 號

香港特區政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的廣東省醫療檢測機構

COVID-19 nucleic acid testing institutions in Guangdong that are recognised by the Hong Kong SAR Government

檢測機構名稱	檢測機構名稱 (英文)	地址
北京大學深圳醫院	Peking University Shenzhen Hospital	廣東省深圳市福田區蓮花路 1120 號
深圳市中醫院	Shenzhen Traditional Chinese Medicine Hospital	廣東省深圳市福田區福華路 1 號
深圳市婦幼保健院	Shenzhen Maternity & Child Healthcare Hospital	廣東省深圳市福田區紅荔路 2004 號
深圳市兒童醫院	Shenzhen Children's Hospital	廣東省深圳市福田區益田路 7019 號
深圳市羅湖醫院集團醫學檢驗實驗室	Shenzhen Luohu Hospital Group Medical Laboratory	廣東省深圳市龍崗區布吉街道中元路 33 號
華中科技大學協和深圳醫院	Union Shenzhen Hospital(Nanshan Hospital)	廣東省深圳市南山區桃園路 89 號
深圳市寶安區人民醫院	Shenzhen Bao'an People's Hospital	廣東省深圳市寶安區寶城龍井二路 118 號
深圳市寶安區中醫院	Shenzhen Bao'an Traditional Chinese Medicine Hospital	廣東省深圳市寶安區裕安二路 25 號
深圳市龍崗中心醫院	Longgang Central Hospital of Shenzhen	廣東省深圳市龍崗區龍崗大道 6082 號
北京中醫藥大學深圳醫院 (龍崗)	Shenzhen Hospital, Beijing University of Chinese Medicine	廣東省深圳市龍崗區體育新城大運路 1 號
珠海市人民醫院	Zhuhai People's Hospital	廣東省珠海市康寧路 79 號

香港特區政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的廣東省醫療檢測機構

COVID-19 nucleic acid testing institutions in Guangdong that are recognised by the Hong Kong SAR Government

檢測機構名稱	檢測機構名稱 (英文)	地址
中山大學附屬第五醫院	The Fifth Affiliated Hospital of Sun Yat-sen University	廣東省珠海市香洲區梅華東路 52 號
珠海市婦幼保健院	Zhuhai Center for Maternal and Child Health Care	廣東省珠海市香洲區南琴路 3366 號，檸溪路 543 號
汕頭市中心醫院	Shantou Central Hospital	廣東省汕頭市金平區外馬路 114 號
佛山市南海區人民醫院	The People's Hospital of Nanhai, Foshan	廣東省佛山市禪城區佛平路 40 號
粵北人民醫院	Yuebei People's Hospital	廣東省韶關市武江區惠民南路 133 號
河源市人民醫院	Heyuan People's Hospital	廣東省河源市文祥路 733 號
梅州市人民醫院	Meizhou People's Hospital	廣東省梅州市梅江區黃塘路
惠州市第一人民醫院	Huizhou First Hospital	廣東省惠州市惠城區江北三新南路 20 號
惠州市中心人民醫院	Huizhou Central People's Hospital	廣東省惠州市惠城區鵝嶺北路 41 號
廣州中醫藥大學惠州醫院 (惠州市中醫醫院)	Huizhou Hospital of Guangzhou University of Chinese Medicine (Huizhou Hospital of Traditional Chinese Medicine)	廣東省惠州市惠城區東江新城東昇一路
惠州市第三人民醫院	Huizhou Third People's Hospital	惠州市惠城區學背街 1 號
汕尾逸揮基金醫院	Yihui Flind Hospital	廣東省汕尾市城區康平路 16 號

香港特區政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的廣東省醫療檢測機構

COVID-19 nucleic acid testing institutions in Guangdong that are recognised by the Hong Kong SAR Government

檢測機構名稱	檢測機構名稱 (英文)	地址
東莞市人民醫院	Dongguan People's Hospital	廣東省東莞市萬江區新谷涌萬道路南 3 號
東莞市松山湖中心醫院 (原東莞市第三人民醫院)	SSL Central Hospital Of Dongguan City (The Third People's Hospital of Dongguan City)	廣東省東莞市石龍鎮祥龍路 1 號
東莞市濱海灣中心醫院 (原東莞市第五人民醫院)	Binhaiwan Central Hospital of Dongguan	廣東省東莞市虎門鎮虎門大道 111 號
東莞市厚街醫院	Houjie Hospital of Dongguan	廣東省東莞市厚街鎮河田大街 21 號
東莞市婦幼保健院	Dongguan City Maternal & Child Health Hospital	廣東省東莞市東城區主山社區振興路 99 號
東莞市中醫院	Dongguan Traditional Chinese Medicine Hospital	廣東省東莞市東城街道松山湖大道東城段 3 號
東莞東華醫院	Dongguan Tungwah Hospital, China	廣東省東莞市東城東路 1 號
東莞康華醫院	Dongguan Kanghua Hospital	廣東省東莞市東莞大道 1000 號
中山市人民醫院	Zhongshan People's Hospital	廣東省中山市孫文東路 2 號
中山市博愛醫院	Boai Hospital of Zhongshan	廣東省中山市東區城桂路 6 號
中山市小欖人民醫院	Xiaolan People's Hospital of Zhong Shan	中山市小欖鎮菊城大道中 65 號

香港特區政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的廣東省醫療檢測機構

COVID-19 nucleic acid testing institutions in Guangdong that are recognised by the Hong Kong SAR Government

檢測機構名稱	檢測機構名稱 (英文)	地址
中山市中醫院	Zhongshan Hospital of Traditional Chinese Medicine	廣東省中山市西區康欣路 3 號
江門市人民醫院	Jiangmen People's Hospital	廣東省江門市蓬江區高第裏 172 號
陽江市人民醫院	Yangjiang People's Hospital	廣東省陽江市江城區東山路 42 號
廣東省農墾中心醫院	Central Hospital of Guangdong Nongken	廣東省湛江市霞山區人民大道中 2 號
茂名市人民醫院	Maoming People's Hospital	廣東省茂名市為民路 101 號
肇慶市第一人民醫院	The First People's Hospital of Zhaoqing	廣東省肇慶市端州區東崗東路 9 號
清遠市人民醫院	Qingyuan People's Hospital	廣東省清遠市清城區銀泉路 B24 號區
潮州市中心醫院	Chaozhou Central Hospital	廣東省潮州市湘橋區環城西路 84 號
揭陽市人民醫院	Jieyang People's Hospital	廣東省揭陽市榕城區天福路 107 號
雲浮市人民醫院	Yunfu People's Hospital	廣東省雲浮市環市東路 120 號

*僅接待婦女和兒童

*Only serve Women and Children

註一：上述名單稍後可能會有所調整，請留意政府的公佈。

Note 1: The above list may be subject to change, please pay attention to the announcement of the Government.

註二：市民在前往廣東時，須小心留意有關新規定，並確保符合相關規定（例如必須持有香港特區政府認可的醫療機構發出的24小時內有效核酸檢測陰性結果證明），以免在進入廣東時出現困難。而在折返香港時，更會因重新進入香港而須根據香港法例第599C章《若干到港人士強制檢疫規例》接受強制檢疫14天。為避免出現該等情況，市民應格外小心注意。另外，市民應留意入境廣東後強制檢疫的規定。

有關廣東省的最新入境檢疫安排及豁免檢疫詳情，請向廣東省相關部門查詢，聯絡資料如下：

Note 2: Members of the public must pay attention to and ensure that they can meet the new requirements (a valid proof of a negative COVID-19 nucleic acid test result within 24 hours and issued by one of the testing institutions recognised by the HKSAR Government) when travelling to Guangdong (GD) to avoid hiccups when crossing the border. When they re-enter Hong Kong after being refused of entry in the Mainland, they will be subjected to compulsory quarantine of 14 days pursuant to the Compulsory Quarantine of Certain Persons Arriving at Hong Kong Regulation (Cap. 599C). Members of the public should pay extra attention to avoid such a situation. Moreover, they should be aware of any compulsory quarantine requirements upon entry to GD.

Please refer to the relevant department of the government of the Guangdong Province for the latest quarantine arrangement or quarantine exemption details. Contact details are as follows:

	深圳市人民政府口岸辦公室 Office of Port of Entry and Exit of Shenzhen Municipal People's Government
網址 Website	http://ka.sz.gov.cn/

地址 Address	深圳市福田南路 10 號口岸指揮中心大廈 10 Futian South Rd, Huanggang, Futian District, Shenzhen
查詢電話 Telephone	(+86) 0755-83394325

註三：所有根據《若干到港人士強制檢疫規例》（香港法例第 599C 章）在本港獲豁免 14 日強制檢疫的人士如正身處廣東省，並在返港後短時間內再次入境廣東省，可到上述獲香港特區政府認可的廣東省醫療檢測機構進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測，以供內地口岸查驗。

Note 3: For persons who are exempted from the 14-day compulsory quarantine in Hong Kong under the "Compulsory Quarantine of Certain Persons Arriving to Hong Kong Regulation" (Cap. 599C of the Laws of Hong Kong) and are currently in Guangdong Province, if they plan to re-enter Guangdong Province within a short period of time after returning to Hong Kong, they may visit the above-mentioned testing institutions in Guangdong Province that are recognised by the Hong Kong SAR Government to conduct COVID-19 nucleic acid testing for inspection at mainland ports.

2021 年 5 月
May 2021